الاسم: نبأ ساهي جيجان غبن

الجنس: انثى

سنة الميلاد: 1993

nabaa211@uowasit.edu.iq : الأميل

اللقب العلمي: مدرس مساعد

التخصص العام: القانون العام

التخصص الدقيق: القانون الدولى

التشكيل: جامعة واسط/كلية القانون

التحصيل العلمي:

1- حاصلة على البكالوريوس في القانون من جامعة بغداد / كلية القانون 2014-2015

2- حاصلة على ماجستير في القانون من الجامعة العراقية / كلية القانون والعلوم السياسية 2020-2021 .

3- حاصلة على شهادة (ic3)

4- حاصلة على شهادة (TOEFL)

5- حاصلة على شهادة دورة طرائق التدريس (التأهيل التربوي للتدريسين الجامعيين) من مركز التعليم المستمر في جامعة واسط.

6- حاصلة على شهادة اختبار صلاحية تدريس من مركز التعليم المستمر في جامعة واسط

7- حاصلة على شهادة دورة سلامة اللغة العربية (للتدريسين الجامعين) من مركز التعليم المستمر في جامعة واسط.

8- شاركت في العديد من البحوث والندوات.

Name : Nabaa Sahi Chychan

Gender: Female

Year of birth: 1993

Email: nabaa211@unwasit.edu.iq

Scientific title: Assistant teacher

General specialty: Public law

Detailed specialty: International law

Educational attainment:

- 1- She holds a Bachelor's degree in law from the university of Baghdad / college of law 2014-2015
- 2- She holds a Master's degree in law from the Iraqi university college of law and political science 2020-2021.
- 3- She holds an IC3 certificate.
- 4- She holds a TOEFL certificate.
- 5- She holds a certificate for Teaching Methods course (educational qualification for university teachers) from the Center for continuing Education at the university of Wasit.
- 6- She holds a teaching validity test certificate from the center for continuing Education at Wasit University.
- 7- She holds a certificate for the Arabic language safety course (for University teachers) from the continuing Education Center at Wasit University.
- 8- She Participated in many research and seminars.